
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

 

Protokół nr IX/2025 

 

9 Posiedzenie w dniu 26 lutego 2025  

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:56 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Radosław Kiwilsza 

6. Agnieszka Kościelska 

7. Magdalena Romanek 

8. Piotr Walczak 

9. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Wioletta Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych. Na posiedzeniu komisji obecnych było 7 radnych, 

co stanowi kworum do opiniowania projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 stycznia 2025 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 



Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 stycznia 2025 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2025 – 2036, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2025-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2025 rok. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2036  

i zmiany w budżecie na 2025 rok. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2025 – 2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu, 

O godz. 14:43 wszedł Pan Piotr Walczak. Od tej pory na posiedzeniu obecnych było 8 

radnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu, 



 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury odczytała 

uzasadnienie do uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu, 

Radny Piotr Walczak głosował ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

e) przyznania dotacji celowej w 2025 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyznania dotacji celowej w 2025 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz powiedziała, że jest to działka z przeznaczeniem drogowym. Zapewni to 

dojazd do pól.  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał do kogo należy działka przy sklepie w Młynarskiej Woli. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że należy to sprawdzić. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

g) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta  

i Gminy Młynary. 



 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pani Małgorzata Dzięcioł powiedziała, że w Zaściankach wycinają drzewa przy drodze  

i poprawiają rowy, przez drogę przechodzi rów, który powoduje, że ludzie omijając go, jeżdżą 

po polu Pani Małgorzaty.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że wyjaśni sprawę. 

Pan Radosław Kiwilsza przedstawił spostrzeżenia mieszkańców, którzy zauważyli, że w 

komisjach wyborczych w większości przypadków zasiadają pracownicy urzędu lub osoby z 

ich rodzin.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że to partie obsadzają komisje, urząd nie ma wpływu na to, kto 

zasiada w komisji. Jeśli ktoś chce być w komisji wyborczej, musi zgłosić się do partii. Należy 

śledzić ordynację wyborczą i pilnować terminów. 

 

Pani Justyna Korwel poprosił, aby policja zwracała większą uwagę na panów stojących przy 

sklepie i siedzących na przystankach autobusowych. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że problem ten jest zgłaszany na policję. Poprosiła, aby 

mieszkańcy również zgłaszali takie sytuacje na policję. Należy klikać w mapę zagrożeń, 

wówczas policja ma obowiązek interweniowania. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy planowane są prace związane z oczyszczaniem rowów.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na wiosnę ruszą prace z tym związane. Właśnie rozstrzyga 

się przetarg na zakup kruszyw na ten rok. Należy poczekać, aż trochę przeschnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy w marcu odbędą się przeglądy dróg. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że tak. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 



obrady IX Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu. 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

/-/ Agnieszka Kościelska 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


